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ســرمربی تیم ملی فوتبال کشــورمان در 
نشســت خبری پس از بازی بــا کره جنوبی 

پاسخگوی سوالات خبرنگاران شد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری، 
دراگان اسکوچیچ در نشست خبری در پاسخ 
به ســوال خبرنگار کره جنوبی مبنی بر اینکه 
برنامــه تاکتیکی ایران در نیمــه اول و دوم و 
همچنیــن برای جبران گل خــورده در نیمه 
دوم چه بود، گفت: در نیمه اول می دانســتیم 
در میانه میدان مشــکل داریم و تلاش کردیم 
با تغییرات فاصله بیــن بازیکنان ایران و کره 
را کمتــر کنیم و می دانســتیم در واقع یک 
دوئل سه به سه خواهیم داشت. وی ادامه داد: 
در نیمه دوم با اضافه شــدن نورافکن نمایش 
بهتری داشــتیم. در نیمه اول به این موضوع 
آگاه بودم که اگر دو مهاجم جلو بروند، تعادل 
به هم می خورد، اما آگاهانه این کار را کردم و 
بعد تغییر دادم تا تعادل ایجاد شــود. سرمربی 
تیم ملی در پاسخ به ســوالی درباره عملکرد 
آزمون در این بازی اظهار داشت: همه بازیکنان 
تمام تلاش شــان را کردنــد. می دانیم امروز 
بهترین روز سردار نبود، ولی نباید یادمان برود 
او مهره کلیدی ما است و گل هایی که آزمون 
در مرحله قبل به ثمر رساند باعث شد تیم ما 

به این مرحله صعود کند.
ســرمربی تیم ملی در پاســخ به این سوال 
کــه پیش بینی اش از ادامه مســیر تیم در راه 
صعــود به جام جهانی چیســت، تصریح کرد: 
من به نتیجه تســاوی امروز بسنده نمی کنم 
و راضی نیســتم ولی باید بگویم که کره تیم 
فوق العاده ای بود و بازیکنان در ســطح جهانی 
دارند. بازی امروز با رقیب مستقیم  ما بود. ما با 
مثبت اندیشی جلو می رویم و حواسمان است 
که مشکلات تیم را حل کنیم و نمایش بهتری 

داشته باشیم.

اســکوچیچ در پاســخ به این سوال که آیا 
در نیمه نخســت مقابل کره ســورپرایز شده 
بود، گفت: اگر بــه حرف هایم گوش می دادید 
متوجه می شــدید که ســورپرایز نشدیم. ما 
آگاهانــه تصمیم گرفتیم کــه در خط حمله 
بازیکن بیشتری داشــته باشیم و دلیلش این 
بود که بهتر حمله کنیم. ولی تا دیدیم تعادل 
تیــم به هم خورده تاکتیک را تغییر دادیم. ما 
آماده اتفاقات دیگر بودیم. دوباره تکرار می کنم 
که آگاهانــه تعداد بازیکنان میانه زمین را کم 
کردم و ریسکی بود که به عنوان سرمربی قبول 

کردم.
بنتو: 

تساوی برای هر دو تیم عادلانه بود  
ســرمربی تیم ملی کره جنوبی در نشست 
خبــری پس از بازی با ایران به نکاتی اشــاره 

کرد.
پائولو بنتو ســرمربی تیم ملی فوتبال کره 
جنوبی پس از بازی با ایران در نشست خبری 
گفت: بازی ایران و کره بازی خوبی بین دو تیم 
خوب آســیایی بود. به نظرم نیمه اول بهتر از 
ایران بازی کردیم و ایران واکنش خیلی خوبی 

داشــت. در نیمه دوم بعد از گلــی که زدیم 
نتوانســتیم از گل  خودمــان محافظت کنیم. 
وی ادامه داد: ما به بازی برگشــتیم و بازی را 
به خوبی کنترل کردیم. ما می توانســتیم در 
دقایق پایانی گل بزنیم ولی فکر می کنم نتیجه 
عادلانه بود. من احســاس متضادی دارم. هم 
این که یک امتیاز در یک بازی سخت گرفتیم 
خوشــحالم و هم از این کــه پیروزی مان را از 
دست دادیم، ناراحتم. ما بازی سختی داشتیم 
کــه در لحظاتی از بازی خوب بودیم و پس از 
گل هم ایران بهتر بود و واکنش خوبی به گل 
داشت. ما در آماده سازی مان برای بازی انتظار 
دیگری داشــتیم. الان جایگاه خوبی داریم و 

امیدوار به بازی های آینده هستیم.
سرمربی کره جنوبی در پاسخ به این سوال 
که چرا ضــد حملات این تیم هنــگام بازی 
هجومی ایــران جواب نــداد، تصریح کرد: ما 
می دانســتیم مقابل یک تیم خوب با بازیکنان 
خوب بازی می کنیم. آنها خیلی خوب به گل 
ما واکنش نشــان دادند. آنها فشــار زیادی به 
ما آوردند. لحظات ســختی برای کنترل بازی 
داشتیم. مشــکلاتی برای یافتن فضا در دفاع 

ایران داشــتیم. بعد از گلزنی ایران، توانستیم 
بازی را کنترل کنیم و به محوطه جریمه آنها 
نزدیکتر شدیم. یکی از خبرنگاران به سرمربی 
کره جنوبی گفت تیم شما مقابل ایران خوش 
شــانس بود و با وجود دفاعی ظاهر شدن در 
ایــن بازی دو بار توپ به تیرک دروازه برخورد 
کرد. بنتو در پاسخ به این سوال گفت: بخشی 
از صحبت  شما درست است، چراکه ایران پس 
از گلی کــه دریافت کرد بــازی را در اختیار 
گرفــت. در نیمــه اول ما بــازی را در اختیار 
داشتیم. استراتژی ما یک استراتژی نرمال بود. 
ما لحظات زیادی داشــتیم که بازی را کنترل 
کردیــم و خوب عمل کردیــم. البته از طرف 
دیگری می دانستیم تیم روبه رو قدرتمند است 
و لحظات سختی داشتیم چرا که ایران دو توپ 
به تیرک دروازه زد و شانس آوردیم. همچنین 
ما در دقایق پایانی موقعیت خوبی را از دست 
دادیم. مــن فکر می کنم کــه نتیجه خوب و 

عادلانه ای در یک بازی متعادل رخ داد.
جهانبخش: می توانستیم کره را ببریم  
ملی پوش فوتبال کشــورمان در نشســت 
خبری پس از بازی بــه کره جنوبی به نکاتی 

اشــاره کرد. علیرضا جهانبخش در نشســت 
خبــری گفت: پیش از بازی می دانســتیم که 
بازی خیلی ســختی خواهد بود و در این چند 
روز سعی کردیم آماده  این بازی سخت شویم. 
اول بازی می خواســتیم با تمــام قوا برابر کره 
حاضر شــویم چراکه آنها حریف سنتی ایران 
است. در بازی های گذشــته بازی های خوبی 
در خانه مقابل کره به نمایش گذاشته بودیم. 
در نیمه اول مشــکلاتی داشتیم و تیم کره از 
فاصله بین هافبک ها و مهاجمان خیلی خوب 
اســتفاده کرد اما هرچه گذشت ما این مشکل 
را حل کردیم و در نیمه دوم بهتر ظاهر شدیم. 
به نظر ما با توجه به شانس هایی که داشتیم، 
می توانستیم بازی را ببریم ولی در مسیر صعود 
به جام جهانی، این یک امتیاز هم اهمیت دارد. 
وی ادامه داد: مســیر طولانی ای داریم. سعی 
می کنیــم در بازی های بعد بازی  بهتری انجام 
دهیم و امتیازات بیشــتری کسب کنیم تا به 

جام جهانی صعود کنیم.
خدا را شکر می کنم که به تیم ملی کمک 
کردم. من همیشــه گفتم که پوشیدن لباس 
تیم ملــی و بازوبند کاپیتانــی افتخار بزرگی 
اســت و آرزوی بچگی من بوده است. حضور 
حاج صفی و انصاری فرد به عنوان کاپیتان های 
اول و دوم قوت قلب اســت. این مســئولیت 
بزرگی است که باید بازیکنان را هدایت کنم. 
این تلاش بازیکنان است و افتخار می کنم که 
در جمع آن ها هستم. میکس بازیکنان باتجربه 
و جوان نسل خوبی برای تیم ملی درست کرده 
و کمک می کند که به جام جهانی صعود کنیم. 
کمک کادر فنی به ما در این مسیر کمک کرده 
است. به امید خدا در این مسیر تاثیرگذار باشم 
و عملکرد بهتری چه به عنوان هدایت گر و چه 
به شخصه داشته باشم. امیدوارم مردم ایران را 

خوشحال کنم.

سرمربی تیم ملی فوتبال:

از جایگاه ایران در جدول راضی هستم  
اولین بازیکن خارجی استقلال 

در فصل جدید مشخص شد
اولیــن بازیکــن خارجی 
فصل  برای  مجیــدی  فرهاد 
بیســت و یکم لیگ مشخص 
شــد. به نقل از فارس، فرهاد 
مجیــدی بعــد از دیــدار با 
الهــلال و روی کار آمــدن 
مدیریت جدید این باشــگاه 
نفرات خارجی را مد نظر قرار 
داد و از مصطفی آجورلو خواست تا تیمش را تقویت کند. مدیرعامل استقلال 
هــم بعد از اعلام این موضوع مذاکــرات با بازیکنان خارجی را آغاز کرد. طبق 
هماهنگی های صورت گرفته اولین بازیکن خارجی استقلال برای فصل جدید 
مشــخص شده و قرار اســت وی امروز وارد تهران شــود. کوین یاماگا اولین 
بازیکن مد نظر فرهاد مجیدی اســت که قرار اســت امــروز برای مذاکرات با 
باشــگاه استقلال و شرکت در تست های پزشکی وارد تهران شود. این بازیکن 
در پســت دفاع راســت بازی می کند. روز گذشــته فرهاد مجیدی نام احمد 
موســوی را در اختیار این باشگاه قرار داد تا به جای وی یاماگا را جذب کند. 

استقلال در هفته اول لیگ برتر میزبان هوادار تهران خواهد بود.

مالکان عربستانی نیوکاسل در زمستان 
به سراغ مدافع بارسلونا می روند؟

بــه  یونایتــد  نیوکاســل 
تازگی به مالکانی از عربستان 
سعودی فروخته شده است و 
به  سعودی  عربستان  ولیعهد 
همراه کارگزاران خود سرمایه 
عظیمی را وارد این باشــگاه 
انگلیسی کرده است و همین 
مســئله موجب می شــود تا 
نیوکاسل یونایتد در پنجره های نقل و انتقالاتی به دنبال خرید بازیکن های مطرح 
باشد. به گزارش فوتبالی، به نظر می رسد که بخش اصلی فعالیت نقل و انتقالاتی 
نیوکاســل یونایتد در تابستان آینده باشد و مالکان عربستانی در ژانویه پیش رو 
که پنجره نقل و انتقالات زمســتانی است تنها خرید هایی جزئی داشته باشند و 
بدین ترتیب تیم خود را با بازیکنان مطرحی که در دسترس هستند تقویت کنند. 
بارسلونا به دنبال فروش کلمنت لنگله است و این بازیکن ممکن است در ژانویه 
از بارسلونا جدا شود. به گفته روزنامه اسپورت، کلمنت لنگله تبدیل به یک گزینه 
برای نیوکاســل یونایتد شده است و این باشــگاه می خواهد او را در زمستان به 
خدمت بگیرد. در واقع باشگاه نیوکاسل برای تقویت خط دفاعی خود یک مدافع 
چپ پا می خواهد چرا که در فوتبال گفته می شود که ترکیب مدافعان یک تیم 
بهتر اســت از بازیکنانی چپ پا و راست پا باشد تا پوشش بهتری صورت بگیرد. 
لنگله هم یک مدافع چپ پا است که می تواند به نیوکاسل اضافه شود و به خط 

دفاعی این تیم کمک کند.

اینفانتینو:
یک سال درمیان بودن، جادوی جام جهانی 

را کم نمی کند
رئیس فدراسیون بین المللی 
فوتبال )فیفــا( گفت: برگزاری 
جــام جهانــی در هر ۲ ســال 
یک بــار، جادوی مســابقات را 
گزارش  به  نمی کنــد.  کم رنگ 
ایرنــا، مدتــی اســت موضوع 
برگزاری جــام جهانی در هر ۲ 
ســال یک بار و با افزایش تعداد 
تیم های شــرکت کننده به ۴۸ تیم در فوتبال جهان مطرح شده است. این شیوه 
برگزاری،  یکی از برنامه های جیووانی اینفاتینو رییس فیفا اســت اما منتقدین 
زیادی هــم در فوتبال جهان دارد. اینفانتینو در مصاحبــه ای که رویترز آن را 
بازتاب داده اســت، گفت: پیــش از این برگزاری جام جهانی در ســال ۲۰۲۶ 
با حضور ۴۸ تیم تصمیم گیری شــده اســت. آنچه در حال بررسی آن هستیم 
این اســت که مســابقات را هر ۲ ســال یک بار برگزار کنیم یا به همین شیوه 
کنونی باقی بماند. رییس فیفا گفت: ارزش یک مسابقات به کیفیت آن بستگی 
دارد نه فاصله برگزاری آن. سوپربوول )فینال مسابقات فوتبال آمریکایی(، لیگ 
قهرمانان اروپا و مسابقات تنیس ویمبلدون هر سال برگزار می شود اما همه برای 
آن هیجان زده می شــوند و منتظر آن هستند. چرا نتوانیم جام جهانی را هم هر 

۲ سال یک بار برگزار کنیم؟

آغاز مسابقات تکواندو  جام باشگاه های 
آسیا در تهران 

مســابقات تکوانــدو جام 
باشــگاه های آســیا از صبح 
دیــروز در هتــل پارســیان 

استقلال تهران آغاز شد.
به گزارش گروه ورزشــی 
دوره  دهمین  سالاری،  مردم 
جام  تکوانــدو  رقابت هــای 
باشگاه های آسیا با حضور سه 
تیم شهرداری ورامین، دانشگاه آزاد اسلامی و لوازم خانگی کن از ایران، دو تیم 
الکتریسیته و پلیس عراق، آریانس ورد و سای از هند، وکیلی افغانستان، مونت 
لاسلاله لبنان و پاکستان برگزار می شود. »عثمان دلدار« عضو شورای اتحادیه 
تکواندو اروپا به عنوان ناظر فنی این مسابقات انتخاب شده است.  هادی ساعی 
عضو شــورای فنی و اصغر رحیمی از اعضای کمیته فنی فدراســیون تکواندو 
هم در این رقابت ها حاضر هســتند. به دارندگان مــدال طلا، نقره و برنز این 
مســابقات به ترتیب ۱۰، ۶ و ۳.۶ امتیاز در رده بندی المپیکی تکواندوکاران 
اضافه می شود. تیم دانشگاه آزاد اسلامی قهرمان دوره قبل این مسابقات است.

اخبار کوتاه
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منعقده ادارات و ســازمان ها و نهادهای دولتی و عمومی و بیمارســتان ها و مراکز درمانی و شــرکت ها خصوصی.( تامین خودروهای اســتیجاری ادارات و 
شرکت ها.( انجام کلیه فعالیت های بازرگانی و خدماتی از قبیل صادرات و واردات و خرید و فروش کلیه تجهیزات و دستگاه ها و ماشین آلات خطوط تولید و 
تامین و توزیع مواد غذایی و خوراکی و آشامیدنی، لوازم برقی و روشنایی، پارچه و الیاف، ابریشم و حریر، توزیع کالا و صنایع و تجهیزات دوخت و خیاطی، 
کیف و کفش و تمامی محصولات آرایشــی، بهداشــتی و دارویی، پوشاک، شال و روسری، چوب، لوازم خانگی و نوشیدنی ها.( خرید و فروش و توزیع کلیه 
کالاهای مجاز.( انجام فعالیت های مربوط به نظافت کلیه سازمانها و نهادها دولتی، خصوصی و منازل.( انجام فعالیت های مربوط به باغبانی منازل و شرکت ها.( 
تخریب، تعمیر و نگهداری ســاختمان ها و تاسیســات و تجهیزات مکانیکی و برقی کلیه اماکن عمومی و خصوصی و ادارات.( ایجاد و نگهداری فضای سبز 
شهری و پارک ها و اماکن عمومی و ادارات و شرکت ها.( تامین مواد اولیه و تهیه و پخت انواع غذاهای سرد و گرم و توزیع آن در ادارات و شرکت های دولتی 
و خصوصی و دانشگاه ها،( دریافت نمایندگی از کمپانی های داخلی و خارجی،( ایجاد شعب و دفاتر نمایندگی در زمینه موضوع فعالیت شرکت در داخل و 
خارج از کشور.( اخذ وام و تسهیلات ریالی و ارزی از کلیه بانک ها و موسسات مالی و اعتباری کشور و خارجی.( برپایی و شرکت در نمایشگاه ها و همایشها 
و سمینار های تخصصی و غیر تخصصی داخلی و خارجی.( انعقاد قرارداد با کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی.( گشایش LC و خرید کالا و مواد اولیه.( شرکت 
در کلیه مناقصات و مزایدات و پیمان های داخلی و خارجی و دولتی و کلیه کالاهای مجاز پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیصلاح درصورت لزوم پس 
از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی: استان آذربایجان غربی، شهرستان ارومیه، بخش مرکزی، 
شهر ارومیه، محله سعدی، خیابان کیوان، بلوار سعدی ۲، پلاک ۰، طبقه همکف کدپستی 57۱9۶95۱5۱ سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 
۳۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی منقسم به ۳۰ سهم ۱۰۰۰۰۰۰ ریالی تعداد ۳۰ سهم آن با نام عادی مبلغ ۳۰۰۰۰۰۰۰ ریال توسط موسسین طی گواهی بانکی 
شماره ۳۲/۱۶۱۶/۰۳ مورخ ۱۴۰۰/۰5/۱۸ نزد بانک بانک کشاورزی شعبه آفتاب ارومیه با کد ۱۶۱۶ پرداخت گردیده است اعضا هیات مدیره آقای هادی 
پیره به شــماره ملی ۲۸۶۰۱۴۰۴7۶ به ســمت مدیرعامل به مدت ۲ سال و به سمت عضو اصلی هیات مدیره به مدت ۲ سال خانم توران مصطفی پور به 
شماره ملی ۲۸7۱۶۱۰99۱ به سمت عضو اصلی هیات مدیره به مدت ۲ سال و به سمت رئیس هیات مدیره به مدت ۲ سال خانم شیرین پیره به شماره 
ملی ۲۸99797۸۶7 به سمت عضو اصلی هیات مدیره به مدت ۲ سال و به سمت نایب رئیس هیات مدیره به مدت ۲ سال دارندگان حق امضا: کلیه اوراق و 
اسناد بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک، سفته، بروات، قراردادها عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری با امضاء آقای هادی پیره همراه با 
مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیرعامل: طبق اساسنامه بازرسان خانم فرشته چارگر به شماره ملی ۲۸7۲۰۴۰5۸7 به سمت بازرس اصلی به مدت 
۱ سال خانم انتها بایری به شماره ملی ۲9۲۰۰۴7۶۴7 به سمت بازرس علی البدل به مدت ۱ سال روزنامه کثیرالانتشار مردم سالاری جهت درج آگهی های 
شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان آذربایجان غربی اداره 

ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ارومیه )1207095(

نفرات نهایی تیم ملی تنیس کشورمان برای حضور در 
رویداد دیویس کاپ معرفی شدند.

به گزارش روابط عمومی فدراســیون تنیس ؛ با پایان 
یافتن آخرین اردوی آمادگی تیم ملی تنیس کشــورمان 
در جزیره ی کیش، در مراســمی که عصر دیروز در هتل 
پارسیان آزادی تهران با حضور رئیس، نایب رئیس و دبیر 
فدراســیون تنیس و تعدادی از پیشکســوتان این رشته 
برگزار شد، نفرات نهایی برای حضور در مسابقات دیویس 
کاپ از ســوی اکبر طاهری ســرمربی تیــم ملی تنیس 

کشورمان معرفی شدند.
بر همین اســاس؛ انوشــا شــاهقلی، حمیدرضا نداف، 
امیرحســین بادی، سامیار الیاسی، ســینا مقیمی و علی 
یزدانی به عنوان نفرات نهایی تیم ملی تنیس کشــورمان 

انتخاب و معرفی شدند.
در آخریــن مرحله از اردوی تیم ملی تنیس در جزیره 
کیش؛ انوشا شــاهقلی، حسام یزدی، علی یزدانی، سامیار 
الیاســی، سینا مقیمی،  مهرشاد قفقازی،امیر حسین بادی 
و حمید رضا نداف حضور داشــتند که در این مراســم از 
زحمات حسام یزدی و مهرشاد قفقازی تقدیر و تشکر شد.
فرشاد طلاور و امیر اکبری در کادر فنی، اکبر طاهری 

را به عنوان سرمربی همراهی می کنند.
علــی حقیقت خواه و مهدی بهزاد پور هم دســتیاران 

اردوی تیم ملی بودند.
مســابقات گروه ۴ آسیا و اقیانوســیه از ۲۶ مهر ماه تا 
یکم آبان با حضور کشورهای ایران، بحرین، کامبوج، گوام، 
عراق، قرقیزستان، مغولستان، عمان، عربستان، سنگاپور، 
تاجیکستان، ترکمنســتان، یمن و امارات برگزار و از بین 
تیم های برتر ۳ تیم به گروه ۳ آســیا و اقیانوســیه صعود 

می کنند.
محمد خلیل پور، ســعید احمدوند، اشــکان شکوفی، 
امیر مهــذب نیا و امیر همایون صدری که در ســال های 
دور و نزدیک در نقش های مختلف مربیگری، مدیریتی و 
بازیکنی دیویس کاپ را تجربه کرده بودند، عبدالله آقایی 
مشــاور رییس فدراسیون در مراسمی که به عنوان بدرقه 
تیم ملی تنیس محســوب می شد، با حضور در کنار ملی 
پوشان و کادر فنی و سرپرســتی، دقایقی را در کنار آنها 

سپری کردند.
در این مراســم از لباس اصلی تیــم ملی تنیس برای 

رقابت های دیویس کاپ هم رونمایی شد.
گلایه تنیس باز ایران از فدراسیون 

حســام یزدی گفت: هر چقدر با مسئولان فدراسیون 

تمــاس گرفتم تا علت خط خوردن ناگهانی ام از تیم ملی 
تنیس را جویا شوم کسی پاسخ تلفنم را نداد. 

به گزارش ایســنا، تیم ملی تنیس ایران عازم مسابقات 

گروه چهار دیویس کاپ اســت. ترکیــب تیم ملی مدتی 
پیش از سوی فدراسیون ایران به فدراسیون جهانی اعلام 
شد که نام حسام یزدی در بین چهار نفر بود اما در آستانه 

اعزام تیم، ناگهان خط خورد.
یزدی در گفتگو با ایســنا در مورد علت خط خوردنش  
از ترکیب تیم ملی اعزامی به مســابقات دیویس کاپ در 
دقیقــه 9۰، بیان کرد: از دیروز که ترکیب تیم ملی اعلام 
شد، همه از من می پرسند چرا خط خوردم و خواستم این 
مســئله را توضیح بدهم. در این شش ماه که اردوی تیم 
ملی آغاز شده من در تمام تمرینات حضور داشتم و هیچ 
مشکل آســیب دیدگی یا انضباطی نداشتم. از طرفی در 
تمام مســابقاتی که برگزار شــد تا فینال پیش رفتم و در 
لیگ برتر ایران به همراه تیمم  اول شدم. همچنین در این 
چند سال اخیر یا در جایگاه اول یا دوم رنکینگ ایران قرار 
داشتم. من از لحاظ فنی یا آسیب دیدگی مشکلی نداشتم 
و تنها دلیل خط خوردنم خصومت شــخصی یکی از افراد 
مسئول در فدراســیون است. البته این مسئله به دو سال 
پیــش برمی گردد و او به من گفته بود که یک روزی زهر 
خود را می ریــزد و این کار را هم انجام داد. در حالی که 
تیم پای پرواز بود ترکیب تیم ملی اعلام شد تا دیگر هیچ 

کاری از دست من برنیاید.
یزدی در پاســخ به این پرســش که اگر از لحاظ فنی 
مشکلی نداشته است، مگر می توانستند او را کنار بگذارند 
و یــا انتخاب ترکیب تیم ملی با ســرمربی نبوده اســت؟ 
تصریــح کرد: الان می بینید که ایــن کار را انجام دادند و 
در جلسه ای ترکیب را اعلام کردند. واکنش سرمربی تیم 
ملــی هم به خــط خوردن من این بود که اشــکال ندارد 
و ان شــاءالله مســابقات بعدی! با تغییر رئیس فدراسیون 
این امیدواری را داشــتم که ممکن اســت دیگر خبری از 
انتخاب های سلیقه ای در تیم ملی نباشد اما الان می بینم 

که نه تنها شرایط بهتر نشده بلکه بدتر هم شده است.
همه می توانند به ســایت فدراســیون مراجعه کنند و 
ببینند که من چند مقام اول  و دوم در این سالهای اخیر 

داشته ام.
تنیس باز ایران در پاســخ به این پرســش که پیگیری 
نشــده که علت خط خوردن چه چیزی بوده است؟ گفت: 
چندین مرتبه با آقــای عزیزی و ضیا آذری رئیس و دبیر 
فدراســیون تماس گرفتم اما جواب تلفنم را ندادند. حتی 
با ســرمربی همه خواستم دوباره صحبت کنم پاسخ تلفنم 
را نداد تا مشــخص شود علت خط خوردن من چه چیزی 

بوده است.
 بــه هر حال وقتی نام من از ســوی خود فدراســیون 
به فدراســیون جهانی ارسال شــده بود بنابراین باید خط 

خوردن من توجیه منطقی داشته باشد.

در مراسمی با حضور مسئولین فدراسیون و ملی پوشان سابق تنیس 

 نفرات نهایی تیم ملی تنیس ایران معرفی شدند

پیشکســوت و کارشــناس فوتبال ایران معتقد 
اســت دیدار ایران برابر کره بیــش از آنچه که تصور 
می شــد برای ایران سنگین بود. »مجید جلالی« روز 
چهارشــنبه در گفت و گو با خبرنــگار ایرنا در مورد 
تســاوی تیم های ملی ایران و کره جنوبی در تهران و 
در چارچوب مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر افزود: 
کره ای ها بسیار قوی و فیزیکی بازی کردند. بازیکنان 
این تیم در نیمه نخست، با قدرت تاکتیکی ملی پوشان 

ایران را تحت فشار زیادی قرار دادند.
وی اظهار داشــت:  پس از شروع نیمه دوم و گل 
زود هنگامی که در این نیمه به ثمر رساندند تازه تیم 

ملی ایران نبض بازی را در دست گرفت.
سرمربی پیشین تراکتورســازی ادامه داد: براین 
باورم چنانچه کادر فنی تیم ملی از سه هافبک سود 

می برد تسلط ما بر بازی و تیم حریف بیشتر می شد.
جلالی به تلاش بسیار زیاد بازیکنان در این بازی 
اشاره کرد و افزود: ملی پوشان برای رهایی از شکست 
در این دیدار بسیار تلاش کرده و توان زیادی را صرف 

کردند تا حداقل به تساوی برسیم.
وی در پاسخ به این پرسش که چرا مهاجمان تیم 
ملــی در این دیدار کم کارتر از گذشــته بودند گفت: 

این مشــکل مربوط به این دیدار نمی شود. در دیدار 
برابر امارات نیز این مشــکل را داشتیم و نتوانستیم 
برای مهاجمان موقعیت های زیادی ایجاد کنیم. وی 
با بیان اینکه نتیجه تساوی برابر کره نمی تواند نتیجه 
بدی باشد، اظهار داشت: خیلی مهم است که آرامش 
تیم ملی را در این شرایط حفظ کنیم تا فضای روانی 
حاکم بر تیم بر هم نخورد. ملی پوشــان نتایج خوبی 
گرفته اند و نباید با یک باخت و یا تساوی آنان را نگران 
کنیم. سرمربی پیشین تیم پیکان درباره مشکلات تیم 
ملی در دیدار برابر کره ســکوت کرد و افزود: گفت و 
گو درباره مشکلات تیم فضا را سنگین می کند این در 
حالی است که تیم روند خوبی داشته و باید به همین 
نحو ادامه دهد. وی در پاسخ به این پرسش که کدام 
بازیکن ایران را بهتر از ســایرین دیدید، عنوان کرد: 
»سعید عزت اللهی« روز خوبی را سپری کرد. او نسبت 
به گذشــته بازی روانی را به نمایش گذاشت و یک تا 

دو کلاس بالاتر از بازی های قبل بازی کرد.
جلالی درباره تعویض های صورت گرفته نیز گفت: 
تعویض یک ایده است برای من هم سخت بود در این 
شرایط  ترکیب تیم را تغییر دهم اما به نظرم »مهدی 
ترابی« شاید گزینه مناسبی برای تعویض و وارد شدن 
به زمین بود.جلالی در مورد ترکیب ابتدایی تیم نیز 
این چنین پاســخ داد: تنها یک تغییر داشتیم؛ به هر 
حال این ترکیب تیم برنده اســت و باید توجه داشته 
باشیم رقبا به درستی تیم ما را آنالیز کرده و چنانچه 

با یک ترکیب ثابت و شــیوه بازی کنیم نقاط قوت و 
ضعف را  شناسایی و در ادامه مشکل ساز خواهند شد.
وی اضافه کرد: گلی که کره دریافت کردیم درست 
مانند گلی بود که از امارات خوردیم که با کمک داور 
ویدیویــی آ گل مردود و »شــجاع خلیل زاده« نیز از 
بازی اخراج  نشــد اما امــروز این گونه نبود و حریف 
با همان شــیوه به گل رسید. وی به اهمیت آنالیز در 
دنیای فوتبال اشاره کرد و افزود: اگر دقت می کردید 
بهترین بازیکن تیم ملی کره پشت »صادق محرمی« 
بازی می کرد. این معجزه نیست بلکه شناخت خوب 
حریف از تیم ملی و بازیکنان آن است که با استفاده 
از آنالیــز صحیح به دســت آمده اســت. جلالی در 
خصوص نقاط قــوت و ضعف تیم ملی کره در دیدار 
برابر ایران نیز خاطر نشــان کرد: کره ای ها بر خلاف 
گذشته بسیار قوی تر و فیزیکی تر بازی می کردند که 
نقطه قوت شــان در این دیدار بود. تنها نقطه ضعف 
این تیم که به ما نیز فرصت چند بار شــوت داد بازی 
کردن با یک هافبک دفاعی بود. تیم ملی کره جنوی 
در ادامه رقابت های مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ و از 
گروه A سه شنبه شب در تهران تیم ملی کشورمان را 
با نتیجه یک بریک متوقف کرد. ملی پوشان کشورمان 
به رغم این توقف و کسب یک امتیاز آن با ۱۰ امتیاز 
همچنــان در صدر جدول رده بنــدی این گروه باقی 
مانده و کره ای ها نیز با ۸ امتیازی شــدن رده دوم را 
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جلالی: دیدار برابر کره بیشتر از حد تصور سنگین بود


